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Protokollsanteckning (M, L & C)  punkt 19  - Svar på yrkande från (MP), (V) och (S) om 
snöröjning och cykelframkomlighet  

Snöröjning och framkomlighet för cykel är viktigt och är redan en prioriterad uppgift för 
trafikkontoret. Vi i alliansen anser att snöröjning för cykel överlag sköts bra även om det 
ibland uppstår fel och brister. Vi anser att kontoret redan innan initiativet från MP, V och S 
hade goda möjligheter att följa upp efterlevnad av utförda arbeten. 
Skärpta krav på exempelvis inställelsetid i upphandlingar är kostnadsdrivande vare sig de 
kommer att utnyttjas eller inte. Det betyder att medel behöver tas från annat underhåll eller 
att budgeten behöver utökas utan att cykelbanorna nödvändigtvis blir bättre snöröjda. 
Staden kommer betala för mer för byråkrati istället för att lägga pengarna på faktiska 
förbättringar. 


